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VOLBY DO RADY ŠKOLY 2024 

Mgr. Petra Kamelandrová 

 

menuji se Petra Kamelandrová a ráda bych kandidovala do školské rady. Hlavním 

důvodem je motivace situaci ve škole nejen komentovat, ale mít možnost se na ní 

aktivně podílet. V současné době mám v naší základní škole syna ve čtvrté třídě, 

dcera tuto školu navštěvovala sedm let a letošní školní rok studuje již na šestiletém 

bilingvním gymnáziu v Olomouci. Byla bych ráda, kdyby škola, ve které naše děti tráví 

podstatnou část dne, byla bezpečným místem, kam chodí rády, kde se nebojí říct svůj názor a 

kde budou vedeny více k pochopení základních principů fungování světa než ke kladení 

důrazu na tzv. „tvrdá“ data, což jsou znalosti a dovednosti, které se dají rychle vyhledat. 

Stejně jako získávání znalostí a dovedností pro život ve 21. století považuji jako důležité 

zlepšení prostředí pro moderní vzdělávání a další školní i mimoškolní aktivity – školní 

zahrada, hřiště a okolí školy celkově. Nejsem typ člověka, co hledá důvody, proč něco nejde, 

jsem aktivní typ a těším se na nové výzvy, příležitosti a konstruktivní spolupráci jak s rodiči, 

tak s vedením školy. Mám mnoholeté zkušenosti s řízením evropských vzdělávacích a 

kreativních projektů, jsem součástí fokusních skupin pro rozvoj vzdělávání v Olomouckém 

kraji a aktivně pracuji i v místním zastupitelstvu ve Vinarech. 

Přeji Vám při volbách šťastnou ruku, 

Petra Kamelandrová.   
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Ing. Petr Macfelda 

 

menuji se Petr Macfelda, jsem otcem žákyně třídy 7.C Lucie Macfeldové. Do ZŠ 

J.A.K. v Předmostí chodila 9 let i moje starší dcera Tereza. 

V podstatě už skoro 40 let jsem pevně svázán s městskou částí Přerov-Předmostí a 

posledních 16 let i se školou. Vždy jsem se aktivně zajímal o chod školy, a to jak v přímé 

pedagogické činnosti, tak i v mimoškolních projektech. Poslední 4 roky i jako člen Školské 

rady za rodiče žáků. 

Mým okruhem zájmu v nadcházejícím období školské rady bude koordinace sportovní činností 

žáků, snaha o maximální pohybové vyžití nejen ve volnočasových aktivitách v rámci školních 

kroužků, ale v příštím školním roce podpořím vznik sportovní třídy na 2. stupni. 

Využiji svoji působnost ve sportovním klubu házené Žeravice a budu se snažit propojit aktivity 

klubu se životem školy. 
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Daniela Čížková 

 

menuji se Daniela Čížková, je mi 47 let a jsem mámou dvou bezva holek, z nichž jedna 

je žákyní této školy.  

Do loňského roku jsme s rodinou žili v Nizozemsku, kde jsem 15 let pracovala jako 

lektorka pro mezinárodní společnosti i neziskové organizace a také jako pedagog 

volného času se zaměřením na environmentalistiku a udržitelný rozvoj. Přírodu mám ráda 

odmalička, toulkami po lesích a horách pravidelně dobíjím baterky :-) 

Z Nizozemska mám i několikaletou zkušenost s prací ve školské radě sdružení zastupujícího 17 

základních škol v (tehdy) našem regionu. Činnost v této radě mi umožnila poznávat a 

porovnávat principy fungování, způsoby řešení problémů a formy vzájemné spolupráce škol 

různých typů a zaměření.  

Svou zkušenost bych velmi ráda zúročila jako zástupce rodičů ve školské radě naší školy. 

Věřím, že porovnáním dvou různých systémů bychom mohli najít dobré praxe a jejich 

případnou aplikací přispět k dalšímu rozvoji školy.  
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Mgr. Jiří Dvořák Ph. D. 

 

sem tatínek tří dětí, žáků prvního stupně naší základní školy v Předmostí. Dlouhodobě 

se profesně zabývám vzděláváním a školstvím, spolupracuji s řadou významných 

soukromých i státních institucí, mimo jiné spolupracuji na probíhající revizi 

Rámcových vzdělávacích programů (RVP). 

Mým cílem je, aby školská rada důsledně naplňovala svou roli a aktivně se podílela na správě 

naší základní školy. Chci být tím, kdo bude naslouchat dětem a rodičům a prosazovat jejich 

zájmy na úrovni školské rady, aby byla skutečně jejich zástupcem a aktivně pomáhala rozvíjet 

naši základní školu podle představ a ku prospěchu dětí a rodičů. Svou kandidaturu chápu jako 

závazek vůči dětem a jejich rodičům. Mám v úmyslu práci ve školské radě věnovat všechnu 

potřebnou energii, čas a své mnohaleté zkušenosti z práce ve školství 

 

J 


